
Název organizace 

Zápis ze schůzky 

Datum schůzky 

Přítomni:  
Píšová (za zřizovatele) 
Trnková (za MŠ) 
Kloučková (za 1.st) 
Barochova (za 1.st)  
Kharlamova (za 1.st)  
Červená (za 2.st)   
 

Omluveni:  
Bečková (za MŠ) 
 

P. ředitelka ZŠ 
Vrabcová  
P.vedoucí školní 
jídelny Luska 

 

1. Oznámení 

Předsedkyně komise přednesla omluvu p. Bečkové z dnešní schůzky a zároveň její žádost o 
odstoupení. Vzhledem k faktu, že byla nominována za MŠ byla písemně vyzvána p. ředitelka  
MŠ o dosazení nového člena. Ta určila p. Kloučkovou (její přihláška byla podána za MŠ i 1.st 
jelikož její děti navštěvují právě tyto třídy). P. Kloučková vyjádřila souhlas. Na žádost 
p.ředitelky Vrabcové, aby komise byla stále 7 členná, bylo přistoupeno k dolosování člena 
z přihlášek z 1.st. Stala se jim p. Veronika Hauptmanová – předsedkyně komise ji bude 
informovat.  

P.Vrabcová obeznámila nové členky o chodu a možnostech komise.  

P. Luska zdůraznil, že degustační porci, resp návštěvu jídelny lze uskutečnit ve dnech tzv 
“nekusovych” jídel, která nejsou počítána na počet (řízek apod). Čas obědů 11.30-13.30. Lze 
navštívit i jídelnu MŠ, zahlédnout balení a převoz pro MŠ,  ochutnat svačiny  

Dále uvedl potřebu komunikace dítě – rodič – jídelna, zejména aby se dostávala zpětná 
vazba. Každý rodič má možnost ochutnat pokrm v 1.den nemoci dítěte pokud si jej vyzvedne.  

2. Diskuze  

P. Trnková vznesla dotaz na místo přípravy jídel (zejména svačin) pro MŠ. P. Luska obeznámil 
komisi, že veškeré pokrmy pro MŠ se připravuji v jídelně ZŠ. Následně balí a přesouvají do 
MŠ.  Pokud dochází k vyzvednutí oběda v MŠ v případě nemoci dítěte je toto v kompetenci 
MŠ (určení druhu jídlonosiče). Dále na její dotaz zda bude po plánované rekonstrukci jídelny 
možnost vařit 2 pokrmy uvedl p. Luska, že v této chvíli ještě neví, záleží jak bude vypracován 
projekt.  
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P. Kharlamová vznesla návrh na vyhlášení ankety mezi dětmi. P. ředitelka obeznámila komisi 
o probíhání ankety každý rok v 6.ročníku. Celoškolní realizace pomoci tzv “žetonů 
oblíbenosti”, které vídáme napr v supermarketu, jsou neúnosně nákladné.  

Na další navrh p. Kharlamové provést anketu mezi rodiči o zvýšení cen obědu uvedl p. Luska, 
že cílem je snížit zbytkovost. Za aktuální ceny se daří kupovat kvalitní potraviny s pestrou 
skladbou. Přidávání není nutné – rodiče by měli apelovat na děti, že oběd se skládá 
z polévky, hlavního jídla a dezertu (salátu). V tomto složení je počítáno s nasycením 
strávníka. (Odpověď na dotaz rodičů z 6.A r 23/24) 

P. Kloučková vznesla dotaz jak lze obnovit heslo v app icanteen pokud ji nefunguje. P. Luska 
uvedl, že toto nemůže udělat stravnik sám, ale musí  vygenerovat nové heslo p. Luska (stačí 
požádat telefonicky).  

Na dotaz ohledně dopoledních svačin žáků ZŠ p. Luska vyjádřil přání zdůraznit tuto možnost 
rodičům na třídních schůzkách. Svačiny jsou pestré a jejich cena velmi příznivá (plus komfort 
pro rodiče nevyčíslitelný ) .  

P. Luska ještě uvedl informaci, že oblíbený salátový bar je realizován popr nahrazen 
kupovane ovocem.  

Již bez přítomnosti p. Lusky a p. Vrabcové náásledovala volba předsedy komise, kde se 
přítomné jednohlasně shodly na p. Červené. Tímto děkuji za důvěru.  

Závěr : 

  Všechny informace najdou rodiče na webu školy.  

Komise se shodla na návrhu ukázat dětem 1 vybraný den kolik je zbytků a tím je motivovat 
k neplýtvání.  

Komise se shodla na přípravě článku pro místní zpravodaj.  

 

  

Zapsala L. Červená  

Předseda komise  


